

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/084 「我們有尹光」活動家長邀請信

敬啟者:

近日 AI 模擬歌手翻唱流行曲盛行,本校邀得「廟街歌王」尹光先生蒞臨分享 AI 潮流帶給他的啟發,並與觀眾互動交流。活動將於二零二三年十一月廿四日(星期五)下午三時正假本校舉行,現誠邀家長參與,亦歡迎將報名連結轉發親友。活動詳情如下:

活動名稱: 「我們有尹光」

日期: 二零二三年十一月廿四日(星期五)

時間: 下午三時正 地點: 本校操場

報名方法: 回覆此通告;或掃瞄以下二維碼;或按報名連結:

https://forms.office.com/r/zSLiLh4TpR?origin=lprLink



如有查詢,請致電 2461 1555 與黃佩儀主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十一月二十日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/084 "Wan Kwong and Us" event

Dear Parents/Guardians,

Recently, there has been an increasing trend of AI singers covering popular songs. Our school has invited Mr Wan Kwong, the "Musical King of Temple Street" to share his inspiration from AI and interact with the audience. The event will be held at our school on 24 November 2023 (Friday) at 3:00 PM. Parents are invited to participate, and you are also welcome to forward the registration link to friends and family.

Details of the event are as follows:

Event Name: "Wan Kwong and Us" Date: November 24, 2023 (Friday)

Time: 3:00 PM

Location: School Playground

Registration Methods:

Via replying to this announcement; or Scanning the QR code below; or

Clicking the registration link: https://forms.office.com/r/zSLiLh4TpR?origin=lprLink.



Should you have any inquiries, please contact MsWong Pui Yi via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal